
Mødereferat

Mødetid: onsdag d 5. juli 2023
Mødedeltagere: Lene, Anne, Dan, Josefine, Lea og Gitte
Afbud:
Referent: Gitte

1. Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde
A. Bestyrelsesreferat fra april 2023 godkendes hermed.
B. Bestyrelsesreferater underskrives ved behov.

2. Meddelelse fra formanden

3. Opfølgning
A. HIRI’s regler - Reglerne, herunder sikkerhed, skal opdateres/vurderes. Alle
B. HIRI’s ABC - En uddybning af regler og vedtægter - vurderes løbende og offentliggøres på

staldens facebook, når vi er klar. Lene
C. Årshjul og oversigter skal laves, så alle er klar over, hvad, hvornår og hvor. Alle

4. Bestyrelsen og ansatte
a. Nadia: lønstigning og arbejdsopgaver er drøftet.

b. Kassererposten: Der har været samtale med forskellige kandidater fra stalden. Der har ikke

vist sig en løsning, idet det var en lille del af opgaverne der kunne varetages - resten af

opgaverne skulle fortsat ligge i bestyrelsen. Bestyrelsen arbejder videre på at finde en løsning

efter sommerferien ultimo august.

Indtil der er fundet en anden løsning, fortsætter vi med nuværende.

5. Rapport fra udvalgene
Staldudvalg:

a. Sikkerhed i stalden: Staldhold E kigger på en optimering på placeringen af wrap

ballerne, så sikkerhed for Nadia og hestene er i fokus og hestenes mad ikke trampes

i, når de lukkes ud og ind. Lea

b. Stalden: Der bliver løbende fyldt op med nye opstaldere - der er rift om vores bokse.

c. Opstaldning pladserne: Kan bruges af alle, både når man skal muge boks, strigle,

nusse, sadle op mv.. Kun rideskolen har fortrinsret til disse pladser.

d. Staldmøder: Vi har gennem længere tid haft staldmøder hver måned. Der har

desværre kun været et meget lille fremmøde. Bestyrelsen har derfor besluttet, at der

fremadrettet bliver indkaldt til staldmøde, hvis der opstår et behov. Hvis der er

forslag eller noget, der skal drøftes, så skriv til hiribestyrelsen@gmail.com, så bliver

det taget op på næste bestyrelsesmøde.

Foldudvalg :

A. Både sommer og vinter fyldes og spules kun 1 balje på hver fold. Reminder til
Staldholdformænd.



Rideskole- og partsudvalg:

A. Der er lavet en ansøgning til DGI/DIF og HIRI har været så heldig at få tildelt 40.000

kr. til hjælp til ny rideskolehest. Der skal findes én inden den 30. oktober 2023. Anne

B. Ny elevhest: (Josefine, Lea mfl) Der søges fortsat efter en lille hest.

C. 2 parter på Laika starter i juli. Der er lavet flot materiale, der er delt i flere grupper på

FB. Vi har brug for flere parter. Vi forsøger igen et tilbud på 1. Måned uden staldvagt

og facilitets kontingent.

D. Der mangler 10 parter. Der er skruet op for ressourcer på denne opgave. Lea

E. Elevholdsstatus: Der reklameres for vort dejlige sted ved Hinnerup Byfest. Gitte og

John

Vedligeholdelsesudvalg:
a. Bunden i hallen. Der mangler vanding - Laila og Josefine koordinerer vanding. Harven

skal indstilles, så bunden bliver vendt. Vi skal have en konsulent ud, for at kigge på
bunden. Måske skal der nyt toplag på. Lea og Josefine

b. Vand: Slangen ud til folde S mv., skal ændres, så slangen kan afkortes på vejen. På
denne måde skal al vand ikke igennem hele slangen hver gang. Gitte

c. Vi kigger på en renovering af høladen. En tømrer kontaktes, ifht. En til en vurdering
på høladen og terrassebrædderne. Lea

d. Arbejdsdagen lørdag den 12. august: alle arbejdsopgaverne er skrevet sammen til en

liste, og gennemgået. Lea og Lene. Dan laver opslag.

e. Traktor: Dan taler med Jacob omkring traktor mv., så der er flere der bla ved hvordan

harven skal indstilles. Der bliver lavet et traktorkursus på et tidspunkt..

f. Staldtag - vurderinger og indhentning af tilbud: vi har staldtag etape 2 med i pipeline.

Dan, Lene og John

g. Tilskud til vandopsamling ifht ny hal side? Vi får nye tagrender på halsiden. Vi har

tidligere fået tilskud til vandopsamling, og vi kigger på om det kan kombineres med

opsamling mv fra den nye halside. Anne beder om adgang til materialet omkring

bevillingen. Dan og John kigger på det videre forløb.

h. Renoveringen af halsiden er godt på vej. Så fantastisk at det laves nu, inden dårligt

vejr og storm sætter ind. John, Dan og Lene

Haludvalg:
● Vi holder møde, når formanden har indkaldt alle. Dan

Sponsorudvalg:
● Sponsorudvalget arbejder på højtryk, for at stykke et samlet projekt sammen til

udebanerne. Josefine

Stævneudvalg:
● Vi glæder os til stævnet i august. Lea

6. Rapport fra kasserer
Daglig drift:



A. Opkrævninger fra HIRI skal betales den 1. i måneden. Og faste opkrævninger af fx boks eller
elevkontingent skal tilmeldes PBS (Nets nu Mastercard). Hvis betalingsfrist ikke overholdes
tillægges et gebyr på 100,00 kr., som pålægges næste måneds opkrævning. Faste betalinger
(elevkontingent, boksleje) skal tilmeldes betalingsservice PBS (Nets nu Mastercard) ellers
opkræves et betalingsgebyr på 50,00 kr

B. Likviditetsregnskab/-budget udfærdiges hvert kvartal. Næste gang pr. 30. september 2023.
Dette distribueres til bestyrelsen.

C. Priser på træpiller og smuld følges non stop. Lene
D. Wrap: Prisstigning på wrappen pga. dårligt udbytte. Vi har fortsat en aftale om

leveringssikkerhed. Lene
E. Strøelse: Vi er nu ved at have brugt vores lager fra før prisstigningerne. Priser skal

undersøges for levering fra slut august. Lene

F. Biogas: Der er penge i lortet. Der arbejdes på, at vi kan få penge for vores møg. Vi arbejder

på at få vores lort klassificeret, så vi kan tjene på det. Anne John.

G. Bogføring, afstemninger, betalinger, rykkere osv.
H. Fokus på økonomi hele tiden.

7. Eventuelt

A. Alle fælles beskeder, der vedrører hallen og eksterne ryttere (fremvisning af pony ved salg,

lukning af hal) kan lægge på undervisningsgrupperne. Alle opgaver (Nadias sygdom, luft i

dækkene, diesel mv) lægges på “Køb og salg".

B. Affaldssortering Konsulenten skal i gang med at finde ud af hvordan vi bruger og sorterer
mest optimalt. Gitte

C. Jfr. SEGES og fødevarestyrelsen/ryttere udefra: HIRI’s skal have registrering af ryttere, der
kommer på HIRI og rider/benytter faciliteterne. Navn på rytter og deres kontaktoplysninger
og dato for besøg på HIRI. Lene og Josefine

D. Jfr. SEGES og fødevarestyrelsen/opstaldede heste: Hvis HIRI opstaldede heste tager ud til fx
undervisning, skal der noteres hvilket ridehus/ridebane hesten benytter – her er det ikke
nødvendigt at angive dato.

E. Der er undersøgt, om der snart kan leveres smuld i poser. Der bliver produceret for lidt
træpiller i verden, så det er ikke muligt at bestille smuld – kun træpiller. Lene.

F. De tomme paller skal fremover sorteres. Ellers tager fragtmanden dem ikke med retur. 1
bunke med Europaller og 1 bunke med resten. Lene

G. Byfest Hinnerup: Der vil være forskellige aktiviteter, eks kæpheste med spring. Gitte

kontakter Christian, om vi kan komme med en trailer? (og flyers, beachflag mv). 2 unge piger

skal også med. Byfesten finder sted på arbejdsdagen lørdag den 12. August 2023. Gitte, John

og 2 piger står for dette i stedet for at deltage i arbejdsdagen. Gitte og John

H. Nyhedsbrev: som noget nyt vil bestyrelsen udsende nyhedsbreve jævnligt.

I. Arbejdsdag lørdag den 12. august 2023 kl. 9 - 16

8. Næste møde
A. Mandag den 7. august kl 18.


